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                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

                             konaného dňa 09.10.2014 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2014/2015 

2. Návrh rozpočtu na rok 2015 

3. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej 

školy, na dieťa materskej školy a dieťa centra voľného času so sídlom na území mesta 

Galanta na rok 2015 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta 

5. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

7. Rôzne: odmeny neposlancom – suma 140,00€ - Horváth Anita, Marsall Ján 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov 

a ospravedlnil neprítomných – p. Benkovics, p. Michalíková. Predstavil novú metodičku 

školstva, Mgr. Lauru Matušovú. Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktorý 

bol jednomyseľne schválený. 

 

1.Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2014/2015 

Mgr. Barcziová informovala členov komisie o údajoch zo zberu a porovnala údaje 

s predchádzajúcim školským rokom. Predložila tabuľky, kde porovnávala počty žiakov 

v školskom  roku 2013/2014 a 2014/2015.V tabuľkách je vidieť klesajúcu tendenciu počtu 

žiakov. Upresnila, ktoré školy majú pokles žiakov v tomto šk. roku najmä (ZŠ Štefánikova) 

a ktoré nárast žiakov (ZŠ G. Dusíka). 

Predseda komisie,  PaedDr. Černý mal k danému stavu otázku – ako mesto rieši danú situáciu, 

či sa jedná o stav len na tento rok, alebo či sa zmenil stav zamestnancov. 

Mgr. Barcziová poznamenala, že p. Reisingerová znížila zamestnancom úväzky. Krúžková 

činnosť sa nezmenila. Stav žiakov bol k 15. septembru, takže sa ešte môže zmeniť. Z tohto 

dôvodu dostalo CVČ o 10 000 € menej. Čaká na ďalšie kroky pani riaditeľky, či bude 

znižovať stav zamestnancov. 

Mgr. Biró reagoval na daný stav otázkou, či návrh rozpočtu na rok 2015 pre MŠ bol 

zhotovený na základe stavu žiakov v CVČ. Tak isto sa pýtal na financovanie CVČ, nakoľko 

v správe bola poznámka, že znížením počtu detí dostane CVČ viac financií.  

A. Horváth vysvetlila iný spôsob financovania ZUŠ, CVČ a MŠ – originálne kompetencie. 

PaedDr. Černý poznamenal, že MŠ šetria a dávajú si na šetrení záležať. Aj zriaďovateľ by mal 

hľadať možnosti riešenia daného stavu počtu detí a žiakov v školách a školských 

zariadeniach, pretože je neúmerné, aby CVČ pri zníženom počte detí dostalo viac peňazí 

a ŠKD pri základných školách pre viac detí dostalo menej financií. 

Podľa Mgr. Biróa by zvýšenie počtu žiakov malo automaticky znamenať navýšenie financií. 
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Mgr. Biró sa zaujímal aj o príčinu zvýšenia mzdových položiek v MŠ. Vedúca odd. ŠkKaŠ 

vysvetlila, že je to z dôvodu otvorenia novej triedy v MŠ Clementisove sady v blízkej 

budúcnosti. Poznamenal, že kapitálové výdavky by sa podľa dohody nemali schvaľovať. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o zbere údajov za šk. rok 2014/2015 s tým, že: 

- treba prepracovať rozpis finančných prostriedkov pre CVČ v súvislosti so zníženým počtom 

detí a s vysvetlením zriaďovateľa, ako bude daný stav riešiť. 

- prepracovať financovanie MŠ v súvislosti s rozpracovaním na jednotlivé MŠ a v súvislosti 

s MŠ Clementisove sady. 

 

2. Návrh rozpočtu na rok 2015 

Mgr. Barcziová informovala členov komisie o návrhu rozpočtu na rok 2015.  

PaedDr. Černý poďakoval a po otvorení diskusie sa hneď spýtal, prečo sa znížili mzdy v CVČ 

presne o 10 000€, podľa čoho sa stanovila takáto suma. Mgr. Barcziová mu vysvetlila, že po 

porade s riaditeľkou CVČ a ekonómkou CVČ navrhli, že znížia úväzky a po prepočte vyšla 

suma 10 000€, čo ale nie je konečné riešenie. PaedDr. Černý navrhol tento rozpočet pre CVČ 

systémovo prepracovať s vysvetleniami, aby sa riaditelia MŠ a ZŠ nebúrili, že CVČ dostane 

viac financií, než ostatné školy.  

Mgr. Barcziová pripomenula stav ZŠ SNP, kde sú okná v havarijnom stave, treba túto situáciu 

riešiť. Na ZŠ G. Dusíka nie je dokončená strecha a tento stav poškodenia sa rozširuje na celú 

strechu. Tak isto strecha na CVČ je poškodená, v MŠ Nová doba treba opraviť chodník. 

Havarijné stavy škôl sú postúpené na OÚ v Trnave. 

PaedDr. Černý navrhol, aby sa tento stav neriešil, ale potom poznamenal, že tento stav 

navrhne do finančnej komisie. Tak isto p. Biró mal pochybnosti o riešení tohto stavu 

v Trnave.  

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o návrhu rozpočtu na rok 2015 s tým, že: 

- na rokovanie najbližšieho MsZ žiada rozpočet na rok 2015 s upravenými dvomi číselnými 

ukazovateľmi – prenesené a originálne kompetencie. 

 

3. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej 

umeleckej školy, na dieťa materskej školy a dieťa centra voľného času so sídlom na 

území mesta Galanta na rok 2015 

Hneď na začiatku p. Biró poznamenal, že na základe návrhu rozpočtu na rok 2015 nemá 

význam riešiť VZN. Žiadal vypracovať rozpis príjmov pre jednotlivé školy, aby bolo jasné, 

z čoho a aké príjmy školy majú. 

 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 

školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta 

Mgr. Barcziová informovala členov komisie o správe výchovno – vzdelávacej činnosti. 

Pán Marsall sa zaujímal o dochádzajúcich žiakov, či sú z I. stupňa, ale aj z II. stupňa.  

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o Správe o výchovno – vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta 

a odporúča ju na schválenie MsZ. 

 

 

5. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a školských zariadeniach v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

Mgr. Barcziová prečítala správu o rekonštrukčných prácach v školách a školských 

zariadeniach.  

Zostatok z opráv a údržby je 1 853,00€. Vedúca odd. ŠkKaŠ ju odporúča presunúť 

k žiadostiam na havárie.  
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Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správa o rekonštrukčných prácach v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta . 

 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

PaedDr. Černý vyzval vedúcu odd. ŠkKaŠ, aby prečítala žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov. 

Mgr. Barcziová informovala o dvoch žiadostiach: 

1. MŠ SNP - kúpa sporáku  

2. MŠ SNP – poškodené potrubie, neodteká voda do kanalizácie 

PaedDr. Černý navrhol dať zostatok z opráv a údržby (1 853€) na kúpu sporáku a hľadať 

riešenie pre poškodené potrubie. P. Biró poznamenal, že o tomto má rozhodnúť štatutárny 

zástupca a nie školská komisia.  

Komisia školstva odporúča dať na obe poruchy zostatok financií z havárií, a to 9 879,64€, 

a to tak, že na havárie MŠ SNP sa použije 7 616,64 € na rekonštrukciu kanalizácie 

a zakúpenie nového sporáku vo výške 2 263 €.  

 

7. Rôzne 
PaedDr. Černý navrhol pre neposlancov A. Horváth a J. Marsall odmenu v sume 140,00€, čo 

všetci prítomní schválili. 

 Na záver predseda komisie poďakoval za účasť aj spoluprácu všetkým zúčastneným. Ďalšie 

zasadnutie komisie nebolo určené.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 09.10.2014                                                               PaedDr. Peter Černý  

Zapísala: Mgr. Laura Matušová                   predseda komisie  


